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Referat fra styremøte i Dommerfullmektigforeningen 
 
Møtet ble avholdt digitalt, 11.02.2022 fra kl. 09:00 til 12:15.  

Til stede: Henriette Tøssebro, Silje Borchgrevink, Henrik Rode Evensen, Didrik Beck Rodarte og Karoline 
Gjønnes Johansen. 

Referent: Henrik Rode Evensen 

 

1. Orienteringer 

Henriette orienterte fra Samarbeidsrådet.  

Henriette orienterte fra Kompetansekomiteen.  

Henriette orienterte fra Hovedarbeidsmiljøutvalget. Neste møte er 24. februar. Henrik vil ta 
kontakt med Dommerforeningen og be om en orientering.  

 

2. Oppfølgingssaker   

a. Nytt styremedlem 

Karoline orienterte. Intervjuer er gjennomført. Innstillingen vil være klar ila. neste uke.  

b. Modulansvarlig for april-modulen 

Karoline vil delta på modulen. Det er mulig at det nye styremedlemmet vil overta.  

c. Foreningens lønnsarbeid  

- Silje har fortsatt arbeidet med statistikk. Hun kaller inn til møte i lønnsgruppa for 
gjennomgang.  

- Silje og Henrik vil skrive en kronikk om lønn og rettssikkerhet. Utkastet skal være klart 21. 
februar.  

- Sak i Juristen ble diskutert. Henrik og Didrik har ansvaret. Det vil bli tatt kontakt med en 
dommerfullmektig som har forlatt stillingen sin på grunn av lav lønn. Vinklingen er 
rettssikkerhet og kompetanse i alle domstoler. Didrik tar kontakt med journalist. 

- Arbeidet med spørreundersøkelse til domstolslederne fortsetter. Silje tar ansvar for å se på 
spørsmålene så snart som mulig. Disse diskuteres i lønnsgruppa. JF sender ut.  

- DA og Jon Bottheim kommer tilbake i neste uke med dato for 2.5.3-forhandlinger. 
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Yasmine fra JF logget seg på møtet klokken 1005. Hun fortalte om hovedoppgjøret. Det var 
ønskelig at DFF innleverte krav. Slik krav vil bli innlevert innen 15. februar. Karoline og 
Henrik skriver utkastet.  

Det var enighet om at det vil bli laget en sak om DFFs 2.5.5-forhandlinger. DFF tar kontakt 
så snart dato foreligger.  

Det vil også bli laget en sak som diskutert over med intervju med en dmf. som har forlatt 
stillingen sin på grunn av lønn.  

JF kan være behjelpelig med å bearbeide statistikk. Silje vil ta kontakt.  

JF mente at man bør gå sammen med Dommerforeningen om saker av felles interesser. 
Dette kan være spørsmålet om reversering og felles lønnssystem. Om sistnevnte bør DFF 
være involvert og i alle fall observere.  

d. Årsmøte og tillitsvalgtsamling 

Didrik orienterte. Styret var enige om at en tillitsvalgtsamling skal gjennomføres. Didrik 
har kapasitet til dette. Dato fastsettes så snart som mulig. Didrik avklarer med Karoline 
og Henrik så snart som mulig. Forslag til program legges fram på neste styremøte.  

Invitasjon til årsmøte sendes ut i juni. Saken og dato tas opp neste styremøte.  

e. Styresamling 2022 

Det ble foreslått at styret tar samlingen i Finnmark. Saken tas opp neste styremøte.  

f. Dato for styresamling og styremøter 2022 

Neste styremøte er 11. mars 2022 fra klokken 1100. Møtet holdes fysisk for de som 
ønsker i Oslo. Det er ønskelig at Yngve Brox fra DA og Anders Schrøder fra JF deltar. De 
vil prate om kommunikasjon og lønnsarbeid. Henriette avklarer.  

Henrik avklarer datoer for resterende styremøter og styresamling på e-post.  

g. Rettsmøtene skritt for skritt 

Henriette orienterte. Prosessen er godt i gang. Det tas sikte på en gjennomgang neste 
styremøte. JF har bevilget 150 000 kroner for fysisk trykking. Det er uavklart om heftet 
blir gjort tilgjengelig digitalt. Styret roste Henriette for godt arbeid.  

  

3. Nye saker 

a. Arbeid med høringsuttalelse 

Silje orienterte. Fristene er i april. Det har kommet innspill fra flere tillitsvalgte. De fleste er 
mot reversering. Alle er berørt av prosessen.  

Styret opprettholder tidligere syn om at sammenslåingen var nødvendig, samtidig som styret 
vil arbeide for å ivareta situasjonen til alle medlemmene. Høringssvaret vil måtte forholde 
seg til gjeldende politiske flertall og argumentere konkret for hvordan 
dommerfullmektigordningen kan forbedres.  

Styret vil opprettholde kontakten med de tillitsvalgte og medlemmene om de konkrete 
prosesser som foregår i de ulike domstolene.  
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b. Videre arbeid med delutredning II 

Didrik orienterte kort. Saken tas opp på neste styremøte.  

c. Opplæringstilbud  

Silje orienterte kort. Saken tas opp på neste styremøte. 

d. Kompetansemappe 

Henriette orienterte kort. Det er opprettet en egen mappe på G-området. Saken tas opp igjen 
på neste styremøte.  

 

4. Økonomi  

Didrik orienterte kort. 

 

5. Eventuelt 

Henrik tok opp prosessen om omgjøring av dommerfullmektigstillinger til dommerstillinger i 
Hordaland tingrett. Han følger opp og saken tas opp på neste styremøte.  

 

 

Godkjent av styret per e-postsirkulasjon 11.02.2022. 

 


